



## PROFESSIONAL SKINCARE FOR EVERYDAY WOMEN.

We are the skincare brand by professionals for professionals – and to date we are trusted and carried by more than 1000 beauty salons worldwide. For more than a decade and counting, Dermedex strives to bring you the best beauty products from all over the world - devoting ourselves to provide results-oriented products for the Everyday Women. Experience Dermedex today.

 [www.dermedex.com](http://www.dermedex.com)

# EXPERIENCE DERMEDEX

Specially formulated for Asian skin, Dermedex's line of products is a combination of East and West cosmetics technology, specially formulated for all skin types to provide result-oriented and effective skincare, So whatever your skin issues may be, we have the solution in store for you.

Experience Dermedex Today.

# 亲身体验 DERMEDEX

专为亚洲肌肤配制, Dermedex一系列的产品都结合了东方和西方的美容技术, 精心配制而成, 有效地解决各种肌肤问题。

亲身体验Dermedex非一般的疗效。



# BACK & BETTER REFINING CREAM2



Say hello to the newly improved Refining Cream 2, the ultimate way to acne free skin.

Combining Chinese herbs and Western cosmetics technology, the Refining Cream 2 softens blackheads & dead skin cells, controls growth of germs, relieves heat and rids toxins to deter excessive oil secretion, clear clogged pores, removes pimples and relieves swelling.

结合了中草药和西方美疗技术, Refining Cream 2, 有效的针对肌肤暗疮, 红肿, 黑头, 白头, 角质, 皮肤油脂分泌过剩, 阻塞毛孔等问题。同时, Refining Cream 2 也结和了清热排毒和抑制细菌生长的功效, 让您快速拥有无瑕的肌肤。

BX0042

30ml

BX0010



## BIO'TOX CLEANSER

### BENEFITS 产品功效

- Unclog pores to achieve a clear and healthy complexion
- Foamless cleansing blend that would leave skin nourished and hydrated
- Herbal plant extracts such as Parsley, Heather and Bearberry to sooth and calm the skin

软化角质、黑头白头、溶解油脂。2合1洗面乳、无泡沫、冰凉感、任何肌肤都可使用。

50ml

## BIO'TOX TONER

### BENEFITS 产品功效

- Restores pH balance of the skin
- Hydrates the skin with the water retention properties of algae extract
- Preps the skin for absorption of other skincare products

清热去燥、平衡皮肤酸碱性、镇定舒缓、改善敏感状况及让肌肤做好吸收滋养的功效。无酒精成分，用后感觉肌肤清新舒爽。

BX0030



50ml

BX0051



15ml

## REFINING SERUM II

### BENEFITS 产品功效

- Controls the growth of germs, reduces inflammation and removes toxins.
- It also regulates oil secretion to prevent and reduce the formation of acne and pimples.
- Speeds up pore refining

清热排毒和抑制细菌生长，调节皮肤油脂分泌与加速收缩毛孔。消除/预防粉刺与暗疮等问题。

## WHITENING HYDRO SERUM

### BENEFITS 产品功效

- Brightens skin's complexion
- Hydrates the skin with the water retention properties of algae extract
- Contains reflective micro-particles that reflect away harmful UV rays

祛斑祛痕、深层补充水分、淡化黑色素、使肌肤恢复弹性。内含亮粉用于折射阳光紫外线的作用。身体较暗的部位如腋下都能使用。

BX0070



10ml

## DELICATE FIRMING GEL

### BENEFITS 产品功效

- Improves blood circulation
- Relieves tiredness of the eyes
- Reduce dark circles
- Replenishes moisture
- Improve skin's elasticity

促进眼部血液循环、缓解眼睛疲劳、淡化黑眼圈和鱼尾纹、去除油脂粒、补充水分等。透明胶状，不油腻，适合任何肌肤使用。

BX0100



15ml

## SOFTCARE PEELING

### BENEFITS 产品功效

- Gentle exfoliant that is non-abrasive
- Can even be used on sensitive skin
- Removes dead skin cells and impurities to achieve smooth complexion

轻柔祛除角质与污垢，让皮肤更好地吸收滋养。荔枝香味、产品无颗粒，不会造成皮肤干燥或损伤，任何肌肤都使用。

BX0130



80ml

BX0140



100ml

## SEAWATER MIST

### BENEFITS 产品功效

- Natural minerals from sea water provides water retention properties
- Hydrates the skin, leaving it refreshed and rejuvenated
- Calms flushed and sensitive skin

补充水分、为发热、发红及微血管扩张的肌肤带来清凉感觉。包装轻巧携带方便，可放在包包里无时无刻为肌肤补充水分。

## D'LIGHT CREAM ANTIPIGMENT

### BENEFITS 产品功效

- Lightens dark spots
- Impedes melanin (dark pigment) formation
- Promotes skin cells regeneration to achieve a clear, flawless complexion
- Non-peeling

祛斑、抑制黑色素的沉淀和形成、促进细胞再生等。有效淡化斑和色素较深的肌肤，搭配防晒霜效果更佳。

BX0150



15g

BX0160



15g

## RECOVERY CREAM SPF30

### BENEFITS 产品功效

- Detoxifies the skin and reduces blemishes
- Boosts skin's immunity and reduce sensitivity
- Hydrating properties UV protection with SPF30

防晒保湿、修复受损肌肤、缓解敏感性、增加皮肤抵抗力等。产品完全不油而且还有保湿功能，油性、敏感或暗疮肌肤都可使用。

## INTENSIVE HYDRA SERUM

### BENEFITS 产品功效

- Hydrates the skin with the water retention properties of algae extract
- Brightens the skin to achieve radiant, even skin tone
- Refine pores, leaving skin feeling healthy and smooth

补充肌肤水分、促进细胞更新、收细毛孔、分解色素等。可补充肌肤所流失的水分。

BX0170



30ml

BX0180



80ml

## PURIFYING MASK

### BENEFITS 产品功效

- Removes skin's impurities and toxins
  - Regulate oil secretion to prevent pimples and acne
- 舒缓皮肤、调节油脂分泌、清热排毒、预防祛除粉刺和暗疮。深层洁净，可放在冰箱后再使用感觉冰凉舒爽。

BX0181



80ml

## HYDRANT MASK

### BENEFITS 产品功效

- Hydrates skin and restores elasticity with moisture retention properties of algae extract
- Improves skin's vitality and regeneration, thereby reducing the signs of ageing

深层渗透皮肤内补充水份，使肌肤滋润光滑，恢复弹性。让肌肤看起来更青春，有活力。



30ml

## SOOTHING EMULSION

### BENEFITS 产品功效

- Boosts skin cell's immunity and suppresses skin allergies
- Great to calm and soothe sensitive skin
- Reduces visible blood veins and capillaries on the skin

恢复皮肤免疫功能，减少红血丝产生，改善皮肤敏感状况。  
不油腻且具滋润效果，可舒缓/预防敏感肌肤。

## DD CREAM

### BENEFITS 产品功效

- 7 different functions in 1: Foundation, Concealer, Whitening, Sun Protection (SPF45/PA+++) , Moisturizer, Anti-blemish, Free Radical Shield
- Single shade that automatically adjusts to match your skincolor

粉底、遮瑕霜、美白、防晒、保湿、预防瑕疵和防御自由基。7大功能于一身，能一次性享受多重效果的“全能效美容修饰霜”  
产品颜色会根据皮肤颜色呈现亮度，而且性质不油腻。

DD007



40ml

## VITAL 7

### BENEFITS 产品功效

- 7 different types of Vitamins
- Advanced nano technology to help deep and quick absorption of nutrients
- Restores skin cells vitality and boost regeneration
- Whitening effect with AA2G that targets dark spots and pigments, while hydrating skin
- Strong antioxidant properties

滋养美白、抗氧化、淡化雀斑/瑕疵和黑色素等。含7种维生素和AA2G成分用来帮助慢慢释放维生素C给皮肤，也帮助避免深色素沉淀。



30g

## X BLACK HEAD

### BENEFITS 产品功效

- Dissolves skin impurities, blackheads and whiteheads
- Natural Willow Bark Extract exhibits anti-microbial capabilities that prevents formation of pimples and acne, while promoting cells turnover

溶解油垢、清除黑白头、调节油脂分泌、收细毛孔等。  
柠檬香味、无颗粒、用后脸部会留下一层保护膜

XB360



30ml

## RNA PLACENTA SERUM

### BENEFITS 产品功效

- Plant Placenta extract with RNA skin repairing polymer
- Replenishes skin's moisture and boost skin cells regeneration
- Advanced nano technology for deep and fast absorption
- Reduction in fine lines and wrinkles

淡化细纹、紧实平滑、补充水分、修复更新和增加皮肤弹性。  
纳米科技、成份取自植物胎盘，容易被肌肤吸收。

PP610



30ml

## WRINKLE PRO PA2

### BENEFITS 产品功效

- Contains Argireline, a new advanced anti-ageing peptide
- Reduces existing wrinkles while preventing the formation of new ones
- Promotes collagen growth and cells regeneration, achieving a firmer and healthier complexion

减少并防止皱纹，刺激肌肤细胞再生。增加肌肤的氧气与蛋白质供应。

AA810



30g

DS CP



10g + 5g

## SOOTHING CHALLENGE PACK

Bio-tox Cleanser (10g) + Soothing Emulsion (5g)

Refine your pores, restore your skin's immunity and reduce signs of blood veins within 3 days with our Soothing Challenge Pack!

在三天内见到毛孔明显收细，白皙嫩滑。长期使用可软化角质层和黑头，舒缓敏感肌肤和减少红血丝。

BX CP 2



10g + 5g

## D'LIGHT CHALLENGE PACK

D'Light Cream (10g) + Recovery Cream SPF50 (5g)

Apply the D'Light Cream onto pigmented areas at night and Recovery Cream in the day to your whole face, to lighten skin pigmentation and promote clear, flawless skin.

在1-2个星期内，黑斑或深色素明显淡化。两者配合使用作为日夜治疗，效果更佳。晚霜涂于深色素沉淀的局部(晚间)，防晒霜涂于全脸(日间)

## REFINING CHALLENGE PACK

Bio-tox Cleanser (10g) + Refining Cream 2 (5g)

- Achieve clearer and acne free skin within 3 days with our Refining Cream Challenge Pack
- Experience it yourself today!

有效的消除暗疮，黑头粉刺的皮肤状况，同时收缩毛孔。软化角质，溶解油脂，达到调节油脂分泌的作用。在3天内明显地迈向完美无暇的肌肤。

BXCP 2



10g + 5g

DA-CP 1



10g + 5g

## DERMAESTHETICS CHALLENGE PACK

Whitening / Anti-Ageing / Acne Solution / Hydrating / Eye Care / Special Care Range

美白 / 抗老 / 抗痘 / 保湿 / 眼部护理 / 特别系列

- 6 types of Challenge Packs available for different kind of skin issues

6种不同的挑战套系列来针对不同的肌肤问题

## TRICHODEX HAIREGAIN CHALLENGE PACK

Shampoo (7g) Conditioner (7g)

Our Hairgain Challenge Pack is formulated with 2 biomimetic peptides, thoroughly cleanses and helps eliminate hair and scalp infections, while promoting hair growth.

以两种仿生缩氨酸调配，彻底洁净头发和头皮上的污垢及油脂。防止脱发；促进血液循环及新陈代谢；疏通阻塞毛囊；帮助毛囊恢复正常功能；使头发长得茂盛和光泽。

TX CP1/2



7g + 7g

# DERMAESTHETICS

BEVERLY HILLS, USA. COSMECEUTICAL PRODUCTS TO THE STARS



As featured on the Red Carpet



DBH 1480



6 oz 180ml

## CLEAR COMPLEX WASH

### BENEFITS 产品功效

- Suitable for oily skin with clogged pores
- Clears acne effectively
- Antibacterial Triclosan helps to eliminate bacteria, reduce irritation and regulate oil secretion

温和性的一种洁面产品，洁净的同时还可舒缓肌肤敏感如红肿等问题，并且含有由三氯生对抗细菌和调节皮脂。

DBH 9837



6 oz 180ml

## PREMIUM CLEANSING OIL

### BENEFITS 产品功效

- Easily clears away harsh makeup
- Emulsifies into milk and does not leave oily residue
- Leaves a protective layer

洁净并滋润肌肤，轻易把脸上的油垢、油脂和彩妆洗净。而且不会刺激眼睛，也不油腻。

DBH 3927



5 oz 150ml

## PURIFYING GLYCOLIC FOAM

### BENEFITS 产品功效

- A foam type cleanser that gently washes away dead skin cells and allows for an even exfoliation
- Aloe Vera nourishes and prevents the appearance of dry lines

含3%的乙醇酸，这温和的泡沫洗面液，帮助轻微祛除角质和污垢，保持皮肤滋润光滑。

## PRE-PEEL CLEANSER

### BENEFITS 产品功效

- A Triclosan based cleanser that thoroughly removes excess sebum, make-up and pollutants
- Contains antibacterial and brightening properties

含有三氯生的清洁剂，它能彻底清除多余的皮脂，防晒，防水化妆，环境污染物和残留的护肤品

DBH 2210



4 oz 120ml

DBH 2197



4 oz 120ml

## JOJOBA CLEANSING BEADS

### BENEFITS 产品功效

- A gentle exfoliant that washes away excess oil, make-up and pollutants
- Natural skin conditioner that prevents abrasion
- Moisturizing properties

祛除脸上或身体部位的顽固角质和死皮，同时还能锁住水份，也具有镇静作用

## SALIX TONE

### BENEFITS 产品功效

- Gentle toner for oily skin
- Salix Nigra effectively degreases and exfoliates oily and acne prone skins
- Achieve a fresher and brighter complexion without drying the skin

温和性的爽肤水，针对油性和斑等问题效果很好，可以每天使用。

DBH 6171



4 oz 120ml

DBH 0131



4 oz 120ml

## RX GEL

### BENEFITS 产品功效

- Soothing gel based toner that heals and regenerates cells especially after peels
- Anti-itching properties that reduces irritation caused by dryness
- Contains anti-oxidants

非常适合做完换肤或一些刺激性的护理后使用，有效帮助肌肤迅速愈合，尤其敏感肌肤如痕痒，红肿和脱皮等问题效果更佳。

DBH 3491



4 oz 120ml

## O2 MIST

### BENEFITS 产品功效

- A calming spray that refreshes the skin
- Provides oxygen and maximize blood circulation
- Moisturizing and anti-oxidant toner that is great for daily usage
- Provides protective barrier for the skin against pollutants

提高肌肤抵抗力，血液循环，并滋润和镇静皮肤，使皮肤感觉清新舒爽，更容易呼吸。它也为皮肤提供保护层。

## C LESTER SERUM (10%)

### BENEFITS 产品功效

- Containing Vitamin C that helps whiten, brighten and achieve an even skin tone
- Stimulates natural collagen synthesis to restore firmness and prevent premature ageing
- Contains anti-oxidants

给肌肤补充Vitamin C，抗氧化，淡化暗斑，使肤色均匀，有光泽。它也促进细胞活跃和增加皮肤的弹性度。

DBH 3187



1 oz 30ml

## C LESTER TOPICAL VITAMIN C20

### BENEFITS 产品功效

- A great Vitamin C booster for tired, dull skin
- More active and potent than Vit C10, this serum is great at stimulating natural collagen synthesis
- Restores suppleness and prevents premature ageing

强化细胞生长，刺激胶原蛋白合成，含20%维生素C帮助改善肤色和更有光泽。

DBH 1404



DBH3804



1 oz 30ml

## TRIPLE VITAMIN SERUM

### BENEFITS 产品功效

- Contains vitamins A,B,C
- Moisturizing serum that rejuvenates dehydrated, dull skin
- Helps reduce fine lines
- Perfect solution for all skin types to maintain a bright and healthy complexion

含丰富的维生素A,B,C来修复受损并且滋养肌肤，也具有淡化细纹功效。

DBH 0319



1 oz 30ml

## NOURISH B SERUM

### BENEFITS 产品功效

- Promotes skin's ability to absorb and retain moisture
- Nourishes the skin
- Anti-oxidants that prevents free radicals from damaging the skin

含高效保湿成份，迅速补充肌肤所需的水份，收细毛孔和淡斑以及促进肌肤更加健康富有弹性。

## DNA SERUM

### BENEFITS 产品功效

- Boost skin cells activity to strengthen cells structure
- Great for skin firming and toning
- High anti-oxidant properties that prevents cells DNA damage from free radicals

活化细胞和补充胶原蛋白，是肌肤更加紧实和光滑。高含量的抗氧化剂来抵抗自由基对肌肤的破坏。

DBH 8328



1 oz 30ml

DBH9721



0.33 oz 10ml x 2

## LIFE DUO (NORMAL)

### BENEFITS 产品功效

- Specially blended for younger skin
- Contains Trehalose, a sugar found in desert cactus plants that has high water retention
- Smooth fine lines and wrinkles, reduce enlarged pores, increase hydration, lifts sagging, dull skin and aid in new cells creation

含海藻糖成份，它能快速的减缓肌肤老化，淡化细纹和收紧毛孔，提亮肤色和活化细胞。特别适合年轻肌肤使用。

## LIFE DUO (MATURE)

### BENEFITS 产品功效

- Specially blended for mature skin
- Contains Trehalose, a sugar found in desert cactus plants that has high water retention properties
- Smooth fine lines and wrinkles, reduce enlarged pores, increase hydration, lifts sagging, dull skin and aid in new cells creation

含海藻糖成份，它能快速的减缓肌肤老化，淡化细纹和收紧毛孔，提亮肤色和活化细胞。特别适合成熟肌肤使用。

## COLORLITE PLUS GEL

### BENEFITS 产品功效

- DBH's signature whitening and brightening formula in gel form
- Specially formulated for oily skin with pigmentation problems
- Non-oily and does not clog pores
- Prevents excessive melanin

专为油性肌肤配制的美白产品。它不油腻，也同时深层淡化黑色素，有效提升皮肤的亮度。效果能在~28天内显著（正常皮肤更新）。这凝胶也提供舒缓和保湿的功能。

DBH3170



1 oz 30ml

DBH4900



1 oz 30ml

## WRINKLE CREAM

### BENEFITS 产品功效

- Prevents and reduces fine lines and wrinkles
- Essential peptides that assist in collagen & elastin production for firming and lifting
- Anti-oxidants hydrates and also brightens skin

能有效地减少并抑制皱纹，刺激细胞再生荷增加肌肤胶原蛋白再生。

DBH2036



1 oz 30ml

## SPECIAL EXFOLIATION CREAM

### BENEFITS 产品功效

- Contains Vit. C, Japanese Green Tea and Glycolic acid
- Effective exfoliant and skin softener to combat pigmentation and uneven skin tone
- Combats free radicals and prevents premature ageing

含有维他命C，绿茶和果酸的成份，能有效的祛除老化死皮，角质和表皮上的粗糙，同时还能更新细胞再生功能。

DBH3798



1 oz 30ml

## SUPER MOISTURE CREAM

### BENEFITS 产品功效

- 10% Vit. E (anti-oxidant)
- Moisturize tired and dehydrated skin
- Helps heal, sooth and soften the skin
- Natural anti-inflammatory to help calm sensitive skin
- Improves skin's strength, elasticity and regeneration.

含10%维生素E抗氧化，增加肌肤血液循环和提供保湿作用，有效的滋润与修复敏感和缺水的肌肤。

## WHITE COTTON

### BENEFITS 产品功效

- Whitening booster that suppresses excessive melanin production
- Especially effective for hormonal pigmentation
- Lightens dark spots and achieve even skin tone
- Mild exfoliation that leaves skin softer and smoother

适合荷尔蒙造成的肤色不均，斑点问题等肌肤使用。也能达到击退黑色素的效果。轻微的祛除死皮和角质，使肌肤更光滑和有光泽。

DBH4993



1 oz 30ml

## MILK CREAM

### BENEFITS 产品功效

- A light daily moisturizer enhanced with Beta Glucan, Lavender Oil, and Milk Powder Concentrate
- Sooths irritated skin and locks in moisture
- Calms & nourishes the skin and encourages healthy cell turnover

含有薰衣草油和浓缩奶粉的成份，不但质地非常温和，也助于补充水份提供肌肤保湿滋润的作用。是个每天必用的滋润霜。

DBH1428

## VITAMIN A&E MOISTURE CREAM

### BENEFITS 产品功效

- Provides intense moisture without leaving a shiny residue
- Accelerates cell turnover, while enhancing resistance against free radicals and harmful UV rays.

味道清新，帮助增强肌肤抵抗力和缓和紫外线的伤害，连续使用也有达到滋润，美白的效果。

1.5oz 45ml

DBH3873



1.5oz 45ml

DBH0049



1 oz 30ml

## CLEAR COMPLEX ONE GEL

### BENEFITS 产品功效

- Effective spot treatment to be used on areas with pimples and acne
- Contains Triclosan to combat acne bacteria and dislodges hardened sebum in congested pores

含有抗菌的三氯生有助于消除表面的细菌，并调节生产的皮脂和油脂分泌。有效控制暗疮和痘痘滋长，快速风干和预防肌肤受感染。

DBH9455



1.5oz 45ml

## ARTIC PLUS CREAM

### BENEFITS 产品功效

- Intense moisture treatment for intensely dry or damaged skin
- Speeds up recovery time after a peel
- Multi-vitamins A&E and Aloe Vera to calm and nourish skin back to health

含有多种维生素和天然活性成分，援助舒缓肌肤敏感所引起的湿疹，牛皮癣，或轻微烧伤。芦荟成份也帮助舒缓和保湿肌肤。

## CLEAR COMPLEX CREAM

### BENEFITS 产品功效

- Special cream for oily and acne-prone skin
- Formulated to starve acne bacteria
- Anti-inflammatory properties to soothe sensitive skin
- Stimulates healthy collagen production

针对油性及暗疮皮肤类型，它能有效控制细菌滋长，保护肌肤免受感染和预防暗疮发炎。

DBH1824



1 oz 30ml

DBH2555



1.5oz 45ml

## SKIN BALANCE

### BENEFITS 产品功效

- A non oily moisturizer formulated to hydrate acne prone / oily / congested skin.
- Controls sebum activity and regulates oil production
- Moisture barrier to protect the skin

无油性的滋润霜，适合有暗疮，毛孔阻塞的肌肤。有控制油脂分泌的作用，也同时达到保湿，滋养的效果。

**NEW**

## COLLAGEN FORMULA

### BENEFITS 产品功效

- Firms skin and reduces fine-lines / wrinkles
- Quickly promotes cellular growth and renewal
- Soothes & nourishes the skin
- Vitamins A & E encourage cellular turnover and moisture.
- Contains Allantoin, Aloe Barbadensis, Pumpkin Seed oil, Retinyl Palmitate, Soluble Collagen, Tocopherol

胶原精华霜能帮助建立和巩固皮肤已失去的胶原蛋白和弹性。可溶性胶原蛋白使用特别有效成份如南瓜籽油，橄榄油及卵磷脂帮助治疗皮肤损坏的细胞，促进细胞生长。含有维生素A&E激活细胞和补充水份。

DBHC001



1 oz 30ml

DBHS001

**NEW**

## COLLAGEN SERUM

### BENEFITS 产品功效

- Serum form for quick absorption of collagen and nutrients by the skin
- Firms skin and reduces fine-lines / wrinkles
- Panthenol hydrates and nourishes the skin
- Vitamins A & E encourage cellular turnover and moisture retention
- Improve skin's elasticity to achieve a younger appearance

胶原精华素主要是帮助补充蛋白，使皮肤紧实和增加弹性。有效促进细胞生长，快速滋润和滋养皮肤。含有维生素A&E激活细胞和补充水份。精华素能很快速的渗透到皮肤底层，迅速治疗肌肤损坏的细胞，促使细胞再生



1 oz 30ml

DBH2418



0.5oz 15ml

## ARTIC CREAM

### BENEFITS 产品功效

- Soothing ointment cream for damaged, burnt, bumpy or swollen skin
- Speeds up recovery after a peel or to treat & prevent scarring after surgeries (e.g Keloid)
- Contains elastin that helps collagen building
- Reduces inflammation

有效使受伤后，肌肤留下的浮肿肉块恢复平坦。也有效快速杀菌和预防感染，并给肌肤滋养。

DBH0032



0.5oz 15ml

## PERFECT SKIN EYE HYDRATION COMPLEX

### BENEFITS 产品功效

- Contains Aloe Vera and Allantoin to hydrate the skin around the eyes and mouth
- Soluble Collagen and Elastin firms and tones the skin for a fresher, younger appearance.

收紧和保湿眼，口周围的敏感肌肤。包含芦荟，尿囊素，可溶性胶原蛋白和弹性蛋白，让肌肤显得更年轻，亮丽。

DBH2715



0.5oz 15ml

## BRITE EYE CREAM

### BENEFITS 产品功效

- Increases eye blood circulation to reduce dark circles
- Effectively reduces puffiness of the eyes
- Also reduces fine lines & wrinkles around the eyes (crowfeet)

有效促进眼周血液循环，淡化黑眼圈和浮肿，也可淡化脸部红血丝问题。也能减少眼部的细纹（鱼尾纹），使肌肤看起来更年轻。

## EGF UV SHIELD

### BENEFITS 产品功效

- An effective sunblock that provides protection from UVA & UVB rays
- 50 SPF and PA+++
- Also contains rh-oligopeptide to aid in the skin's cellular metabolism

抵抗UVA & UVB阳光紫外线。保护高达50psf 和PA+++。防晒的同时还有助于促进皮肤新陈代谢和活化细胞组织。

DBH3712



2.03oz 61ml

DBH3590



1.76oz 50ml

## EGF BB BALM

### BENEFITS 产品功效

- Color concealer that absorbs the natural tint of the applied area & corrects discoloration
- Contains Epidermal Growth Factor to aid in the repair of damaged or recovering skin
- EGF also speeds up cellular turnover
- UV Protection

质地清爽的一种粉底霜，轻易遮瑕，美白和提亮肤色。也具有防晒作用。也含有EGF来修复受损的肌肤。

## CLEAR COMPLEX SULFUR MASK

### BENEFITS 产品功效

- Clarifying treatment mask
- Zinc Oxide & Sulfur work together to absorb oil and sterilize unclean pores
- Fights bacteria and regulates sebum production
- Reduces irritation and creates a protective antiseptic barrier
- Can also be used as a spot treatment to dry and heal blemishes

含有由三氯生，特别针对油性及暗疮皮肤类型。它调节皮脂生产，也快速杀菌和预防感染，有效解决暗疮问题。

DBH2838



1 oz 30ml

# RENEW, REGAIN, REINSPIRE WITH TRICHODEX

Formulated with 2 biomimetic peptides – CG-Keramin 2 and CG-Nokkin, Trichodex provides the innovative and efficient solution to your hair loss problems.

以两种仿生缩氨酸调配，专为各类男女脱发问题提供创新的高效理疗。

Trichodex  
让您更新,更生,更自信!

Trichodex  
DYNAMIC • HAIR • SCIENCE

# PEPTIDE COMPLEX SHAMPOO

## BENEFITS 产品功效

- Thoroughly cleanses and helps eliminate hair & scalp infection
- Maximizes the penetration and absorption of active ingredients
- Reduces sensitivity and scalp infections
- Nourishes hair roots
- Promotes hair growth and regeneration

彻底洁净污垢，油脂，预防头发与头皮感染并做好吸收育发液的准备

T1801



150ml

T4804



30ml

# PEPTIDE COMPLEX HAIREND SERUM

## BENEFITS 产品功效

- Provides dehydrated and brittle hair with moisture & nutrition
  - Repairs split ends
- 给干燥脆弱的发丝提供滋润与营养补充，修复开叉的发尾

T5805

# PEPTIDE COMPLEX STYLING GEL

## BENEFITS 产品功效

- Natural looking and soft
  - Gentle to hair and scalp
- 塑造自然，柔顺的发型，温和呵护头皮与头发



110ml

# PEPTIDE COMPLEX SOLUTION

## BENEFITS 产品功效

- Helps prevent hair loss & unclogs hair follicles
- Improves blood circulation & metabolism
- Restores hair follicles normal functions
- Make hair lush, fuller & lustrous

防止脱发,促进血液循环及新陈代谢,疏通阻塞毛囊,帮助毛囊恢复正常功能使头发长得茂盛和光泽

T3803



60ml

T6806



150ml

# PEPTIDE COMPLEX HAIR MASK

## BENEFITS 产品功效

- Use on clean, dry hair 2-3 times a week to keep hair healthy and manageable
  - Hydrates
  - Forms a layer of protection around hair
- 涂抹在清洁并略干的头发，一周使用2-3次，能保持头发健康与轻柔，形成一层有效的保护层

## Vitamin C

For Professional Use Only

# Oxygen Peel



- \* FO2 - One Gel
- \* FO2 - Two Gel
- \* Vitamin C Powder
- \* Sea Herbal Exfoliating Cream

- Supplies Oxygen
- Purifies the Complexion
- Improve skin's texture and elasticity

This treatment can effectively restores skin's oxygen and vitamin C.

- Eliminates aging dead skin
- Maintaining the whitening, firming, pore shrinkage
- Complexion will appear brighter and more even
- Mild, suitable for all skin types.

此护理能有效的补充肌肤所需的氧气和维生素C。温和的祛除老化死皮和角质，同时又能达到美白、紧肤、毛孔收缩、肤色更均匀亮丽的效果。性质温和，适合任何肌肤使用。

## Relaxing

For Professional Use Only

# Aroma Peel



- Clear your mind and relax with the calming DBH Aroma Therapy.
- It helps blood circulation and clears your mind to achieve a state of well-being.
- Furnished with natural essential oils, DBH Aroma Therapy is a soothing face and body treatment that everyone will enjoy.

温和的祛除老化死皮，角质和皮肤表皮上的粗糙。配合不同的天然植物精油如香橙、薰衣草、柠檬草、柠檬等提取物使肌肤达到舒缓、提亮、洁净、更加娇嫩柔滑和容光焕发。在护理的过程当中还能疏解压力和疲劳。

## Natural

For Professional Use Only

# Active Enzyme Peel

NATURAL ENZYMES FROM PAPAYA



- Natural pineapple and papaya enzymes
- Breaks down dead skin cells and unclogs congested pores
- Increase cellular activity & skin function
- Encourage new collagen & elastin production
- Achieve smooth and radiant complexion
- Firm the skin and combat premature ageing

针对各种皮肤问题的一种温和性护理,有效在短时间内解决如暗疮,毛孔粗大或阻塞,老化松弛,雀斑,肤色不均等问题。护理的过程中搭配专业的脸部按摩还能促进血液循环,增强免疫力和提升肌肤的弹性。

## Natural

For Professional Use Only

# Green Apple Fruit Peel



70% Apple Extract containing vitamin, calcium and other minerals

Energize your skin and purify your complexion with this treatment packed with Vitamins, Calcium and other minerals.

- Achieve refined and smooth skin
- Reduced appearance of fine lines
- Unclog pores and treats acne
- Lighter and brighter skin tone

萃取天然青苹果成份，含高效的维生素、钙和其它矿物质，有效帮助软化顽固的黑头与粉刺，达到深层洁净肌肤的功效，从而改善阻塞及暗疮的肌肤。同时亦可减少黑斑与色素的沉淀，促进细胞更新、恢复肌肤自然柔嫩光滑及明亮的外观。护理过程当中搭配冰凉的舒缓面膜，感觉非常舒适凉爽。适合任何年龄的肤质使用。



**SHOP ONLINE  
& RECEIVE FREE  
SALON VOUCHER**  
**24HOURS. EXTENSIVE PRODUCT RANGE.**  
**QUICK & RELIABLE DELIVERY**  
网上购物. 免费美容院礼券  
24小时. 快速又可靠的运输

**WWW.DERMASKINSTUDIO.COM**



 **DERMEDEX'S EVERYDAY WOMEN -  
CELEBRATING YOU, EVERYDAY**

A Sportswoman. A Dreamer. A Mother. A Daughter – you are many things. You are extraordinary. You are the Modern Woman.

Here at Dermedex, we celebrate you, everyday. We believe that like you, your skin is unique.

What ever your lifestyle may be we, we have something in store for you, so you can celebrate you with your best face forward, everyday.

**YOUR SKIN, YOUR STORY - [WWW.DERMEDEX.COM](http://WWW.DERMEDEX.COM)**



# d e r m e d e x

DERMATOLOGY • MEDICAL • EXPRESS

**Dermedex Sdn Bhd HQ (E-commerce)**  
Permas Mall #01-29 / #02-29 Block A No.3  
Jalan Permas Utara, Bandar Baru Permas Jaya  
81750 Johor Bahru Malaysia

📞 607 388 5555 📲 607 388 8229

**DERMEDEX PTE LTD**  
8 Boon Lay Way, Tradehub 21  
#01-03 Singapore 609964

📞 65 6560 1581 📲 65 6560 1751

✉ contact@dermedex.com  
[www.dermedex.com](http://www.dermedex.com)  
[www.dermaskinstudio.com](http://www.dermaskinstudio.com)  
[www.facebook.com/dermedexasia](http://www.facebook.com/dermedexasia)